
 
 

Ψήφισμα της ΓΣ του Συλλόγου μελών ΔΕΠ  
Πανεπιστημίου Μακεδονίας 

 
 
Η ΓΣ των μελών ΔΕΠ του ΠΑΜΑΚ που πραγματοποιήθηκε σήμερα 5/12/07 
δηλώνουμε ομόφωνα ότι: 
 
- Θεωρούμε πως η πλειοψηφία του ΔΣ οδηγεί το Σύλλογο μας σε αδράνεια.  
Παρόλα τα έντονα προβλήματα που υπάρχουν μέσα στο ΠΑΜΑΚ δεν 
πραγματοποιεί Γενικές Συνελεύσεις και έτσι απαιτείται κάθε φορά η συλλογή 
υπογραφών από μέλη ΔΕΠ ως άσκηση πίεσης στην πλειοψηφία του ΔΣ.  
 
- Απορρίπτουμε κατηγορηματικά λογικές διάσπασης του Συλλόγου μας, που 
φαίνεται να επιδιώκει η πλειοψηφία των μελών του ΔΣ, και σύγκρουσης του 
με το δευτεροβάθμιο συνδικαλιστικό όργανο που είναι και το μόνο το οποίο 
μπορεί να εκφράσει το σύνολο των αιτημάτων του κλάδου μας, την ΠΟΣΔΕΠ. 
Απορρίπτουμε την απομόνωση μας από την πανελλαδική ακαδημαϊκή 
κοινότητα. 
 
- Πιστεύουμε στη δημοκρατική λειτουργία του Συλλόγου η οποία στηρίζεται 
στα μέλη του και όχι σε περιστασιακές πλειοψηφίες και υπερασπιζόμαστε την 
αυτονομία του Συλλόγου μας έναντι της διοίκησης του ΠΑΜΑΚ.  Θέλουμε ένα 
Σύλλογο που να ασχολείται με τα ζητήματα μη εύρυθμης λειτουργίας του 
πανεπιστημίου μας αλλά και τα ζητήματα των μελών του (παρατυπίες στις 
διαδικασίες εξέλιξης, αναπομπές κρίσεων αλλά και μονιμοποιήσεων 
συναδέλφων μας στο Πανεπιστήμιο Μακεδονίας, μισθολογικά κλπ.). 
Πιστεύουμε ότι η προσωπική καταγγελία μερίδας μελών ΔΕΠ εναντίον 
συναδέλφου μας για άσκηση νόμιμου δικαιώματος του είναι επιεικώς 
απαράδεκτη και εγείρει ζητήματα  συνδικαλιστικής δεοντολογίας αλλά και 
πολλά νομικά ζητήματα. 
 
- Ο Σύλλογος μας θα συμμετάσχει στην πανελλαδική απεργία που 
οργανώνεται στις 12 Δεκεμβρίου με επίκεντρο το ασφαλιστικό το οποίο θίγει 
άμεσα και τον κλάδο μας. 


